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ZAPISNIK SA 20. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA CRIKVENICE 
održane dana 23. srpnja 2015. godine u 20,30 sati 

 
Nazočni članovi Gradskog vijeća: 
 
Josip Friš, Mato Gavran, Lovorko Gržac,ing.,Paulo Krmpotić, Kuzman Dokoza, 
Zdravko Pernar, Igor Posarić, Ivana Ševerdija, Dino Manestar, Branko Kleković, 
Davorka Vukelić Ljubobratović, Marina Baričević, Željko Skrbin, Damir Lončarić, dr. 
Dragan Magaš,Darko Pavlić. 
 
Sjednici nije nazočan: Vedran Antić. 
 
Sjednici su nazočni: 
 
Gradonačelnik Damir Rukavina, zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić, 
zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić, predstavnica KTD „Vodovod Žrnovnica“ 
Ermina Lekaj, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i lokalnu 
samoupravu Jasminka Citković, pročelnica Upravnog odjela za financije, turizam i 
gospodarstvo mr.sc. Jasna Perhat, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, 
prostorno uređenje, zaštitu okoliša i imovinu  Stanka Car, viša savjetnica za lokalnu 
samoupravu i odnose s javnošću Melanija Milat-Ružić, direktorica EKO Murvice 
d.o.o. Sonja Polonijo, direktor Murvice d.o.o. Jevgenij Prpić, direktorica TZ Grada 
Crikvenice Marijana Biondić, v.d. ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Irena 
Krmpotić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, ravnateljica Muzeja 
Grada Crikvenice Silvija Huljina, ravnateljica Dječjeg vrtića „Radost“ Martina Magaš, 
ravnateljica Centra za kulturu „Dr. Ivan Kostrenčić“ Sanja Škrgatić, voditeljica 
Odsjeka Vjekoslava Glavan, predstavnik Savjeta mladih Vedran Pavličević. 
 
Aktualni sat 

 
Branko Kleković izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom na pitanje sa 

prošle sjednice Gradskog vijeća a kada se radi o prijavama na natječaj Ministarstva 
znanosti za sportske klubove. Naime smatra da u natječaju nema ništa posebno što 
klubovi sa područja Grada ne bi udovoljili a kako to u odgovoru stoji. Nadalje 
postavlja pitanje da li se Grad misli javiti na Natječaj po pitanju energetske 
učinkovitosti a kada se radi o odgojno obrazovnim ustanovama. Isti natječaj se može 
iskoristiti za škole, a naročito kada se radi o OŠ Zvonka Cara koja je energetski 
neučinkovita. Drugo se pitanje odnosi na čistoću na Črnom mulu. Kante za smeće 
stoje na prometnici po cijeli dan i to kante bez poklopca. U mnogim se slučajevima ne 
koriste kante već najlon vreće koje stvaraju ružnu sliku. Zamjenica gradonačelnika 
Silvia Crnić odgovara da je u pripremi projekt vezan za rasvjetu Dječjeg vrtića 
Radost, a kada se radi o energetskoj učinkovitosti. Nadalje je tu i projekt učinkovitosti 
automatskim upravljanjem svim energentima u osnovnim školama, vrtiću i zgradi  
gradske uprave. Sonja Polonijo dodaje i treći projekt energetske učinkovitosti vezan 
za zeleni otpad. Kada se tiče izgleda kanti na Črnom mulu slaže se da stvaraju ružnu 
sliku. U tom je cilju oformljena eko patrola koja usko surađuje sa komunalni 
redarstvom. 
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Damir Lončarić nije zadovoljan dobivenim odgovorom sa 18. sjednice 
Gradskog vijeća te napominje da je tražio pisani odgovor vezan za prihodovnu i 
rashodovnu stranu proračuna po mjesnim odborima za 2014. godinu, a da isto nije 
dobio. Postavlja pitanje prometa u Selcima i iskazuje pohvalu komunalnim – 
prometnim redarima koji u Selcima daju maksimum. Ističe problem parkiranja 
autobusa koji voze jednodnevne turiste. Nadalje daje primjedbu i apelira da se urede 
pješački prolazi koji spajaju naselje i more i to kod autokampa. Isti se pješački prolazi 
puno koriste i jako su bitni za pješake. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić 
odgovara da postoji problem autobusa i u Crikvenici i Selcima. Glavnina je parkirana 
ispod nadvožnjaka u Crikvenici, međutim teško je regulirati njihov dolazak. Potrebno 
je pokriti sve punktove kako bi ih se usmjeravalo a za to bi bilo važno znati vrijeme 
dolazaka na čemu treba poraditi. Kada se radi o vertikalnom pješačkom putu kod 
autokampa koji spaja naselje sa morem naglašava da je prije cca. pet godina Grad 
očistio isti put kojim se gotovo nije moglo proći od nasipa materijala. Uspjeli smo 
osposobiti prohodnost puta da funkcionira kao bijela staza a sada ga treba urediti. 
 

Željka Skrbina zanima mišljenje gradonačelnika vezano za autobusni kolodvor 
i prometnu gužvu u  centru Grada te premještanje autobusnog kolodvora koje je 
davno najavljeno. Gradonačelnik odgovara da je Grad u pregovorima sa 
Autotransom jer je vlasnik i zemljišta i zgrade na Petaku. Mjeri se vrijednost zemljišta 
u odnosu na imovinu Autotransa jer bi njegovo preseljenje bilo na gradsko zemljište 
kod nogometnog igrališta. Mislim da je isto preseljenje u planu u skoro vrijeme. 
Činjenica je da povećanim brojem ljudi u sezoni i povećanim brojem vozila nastaju 
gužve  što pokazuje da je potreban u centru još jedan semafor. 

 
Igor Posarić postavlja pitanje zašto na hotelu Palas Kvarner visi uz hrvatsku 

zastavu i zastavu EU, austrijska zastava. Smatra da to nije uredu jer se hotel nalazi u 
Hrvatskoj bez obzira na vlasnika. Traži da se provjeri ova činjenica. 
 

Marina Baričević naglašava da je u subotu na autobusnom kolodvoru od 8,00 
– 10,00 sati bila prometna blokada i da je u tom periodu prošlo kolodvorom 36 
autobusa. Smatra da nije problem u autobusima već u regulaciji prometa, jer bi kod 
takvih gužvi trebao netko promet regulirati. Gužvu stvaraju i presretači koji 
zaustavljaju turiste i nude im sobe i apartmane. Nadalje ističe problem vožnje vlakića 
za koji postoji naznačena žuta linija prema Selcima koja služi za prometovanje 
vlakića a na istoj su parkirana vozila. Vlakić otežano prometuje prema Selcima. 
Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da moramo naći načina da 
smanjimo koncentraciju autobusa u centru grada i to obraćajući pažnju na vrijeme 
kada dolaze. Kada se radi o prometovanju vlakića prema Selcima napominje da su 
gužve toliko velike da je duž cijelog poteza do Selaca parkirališna zona a ista je 
predviđena za prometovanje vlakića. U tako velikoj dužini ni pauk ne može ukloniti 
sva vozila kako bi prolaz vlakića osigurao po žutoj liniji. Mora se prići rješavanju tog 
problema na neki drugi način. Kada se radi o presretačima turista Grad nema ovlasti 
da ih kontrolira i poduzima određene mjere već je to u nadležnosti inspekcije. Marina 
Baričević nije zadovoljna odgovorom za presretače i napominje da je policija u nekim 
malim dalmatinskim turističkim mjestima riješila taj problem. 
 
 
 



3 
 

Zdravko Pernar čestitao je što je Grad Crikvenica dobio priznanje od Instituta 
za javne financije vezano za transparentnost. Također je zahvalio što se je sa 
Štrosmajerove ulice maknuo šljunak i ponovo stavile sadnice. Zahvaljuje 
komunalnom poduzeću Murvica. Postavlja pitanje zašto se MO centar Crikvenica od 
svog konstituiranja nije sastao niti radio a izbori su bili početkom svibnja. Postavlja 
upit da nije možda raspušten. Drugo je pitanje da li je moguće asfaltirati dio bijele 
ceste koja ide prema Kotoru. Gradonačelnik odgovara da možda MO centar radi u 
tišini. Njemu kao gradonačelniku iz tog MO nije se nitko još javljao. Cesta koja ide 
prema Kotoru u planu je za asfaltiranje međutim postoje prioriteti pa se nadamo da 
će ista doći na red. 

 
Dino Manestar ima primjedbu na kupače koji zauzimaju zelene površine uz 

kupališta u Crikvenici i Selcima. Turisti na zelenim površinama konzumiraju hranu i 
piće. Postavlja pitanje da li je moguće postaviti znakove upozorenja i zabrane za 
kupače, te da li komunalno redarstvo ima kakve nadležnosti nad tim problemom. 
Drugo je pitanje vezano za reciklažno dvorište koje je bilo predviđeno u Jadranovu i 
od kojeg se je odustalo. Nakon toga bilo je rečeno da će svaki MO imati svoje 
reciklažno dvorište. Zanima ga što je po tom pitanju napravljeno. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je u određenim momentima toliki broj 
kupača na zelenim površinama da je gotovo nemoguće kažnjavanje. Nekim drugim 
pristupom treba onemogućiti kupače da koriste zelene površine. Jedan je od 
prijedloga konstantno zalijevanje kako bi površine bile mokre i nepristupačne za 
kupače. Kada se radi o reciklažnom dvorištu izmjene PP su u tijeku a to su prvi 
koraci. Tom ćemo se problematikom pozabaviti ujesen nakon svršetka turističke 
sezone. 

 
Ivana Ševerdija postavlja pitanje zašto je pritisak vode mali u naseljima 

Dramlja Blažići i Cari. Drugo se pitanje odnosi na osiguravanje plaže za kućne 
ljubimce na području Dramlja. Ermina Lekaj predstavnica KTD Vodovod Žrnovnica 
odgovorila je da će se odgovor pismeno dostaviti, dok je zamjenica gradonačelnika 
Silvia Crnić odgovorila da se ima u vidu jedna od lokacija u Dramlju za plažu 
namijenjenu kućnim ljubimcima, a vodimo računa i o ostalim mjestima. 

 
Paulo Krmpotić naglašava problem nepropisno parkiranih vozila u Selcima i to 

u ulicama Andrije Antića, Emila Antića i Slavka Jeličića. Nadalje napominje da u 
članku u Novom listu kolega Dino Manestar navodi da sportsko turistička 
manifestacija Adria advent Maraton nije popraćena od gradskih struktura i postavlja 
pitanje da li je to istina. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je 
prometne gužve mjesec dana i da kasnije  sve prestaje a da je naš zadatak kako to 
ublažiti. U Selcima ne posjeduje Grad prostor za izgradnju parkirališta i neki bi se 
prostori trebali žrtvovati za parking. Zamjenica gradonačelnika Silvija Crnić naglašava 
da joj je teško odgovoriti na laž koja je izrečena u članku vezano za Adria Advent 
Maraton i to izrečena od strane Dina Manestra koji je bio jedan od organizatora pa 
omalovažava financijsku pomoć od preko 130 000 kuna. Omalovažava se učešće 
naših gradskih službi i komunalnog poduzeća, a gdin. Manestar je zajedno sa mnom 
dijelio pehare na završetku manifestacije. Ovim putem zamolila je organizatore za 
demant. 

 
Josip Friš postavlja pitanje kada počinje izlaziti gradski list. Nadalje postavlja 

pitanje da je u Novom listu navedeno da je Jadran d.d. ostvario povećanje noćenja 
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od 5 % pa ga zanima što je ostalim hotelima. Zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić 
odgovara da će prvi broj lista izaći početkom rujna. Direktorica TZ Grada Crikvenica 
odgovara da je dobro da Jadran ima pozitivne trendove ali je činjenica da ostali hoteli 
imaju veći rast od Jadrana. U prvih šest mjeseci rastu za 8%, a zadnjih 20 dana 
srpnja razlika je još veća. Jadran nije rastao obzirom na noćenja a ostali su hoteli 
rasli za 10,5 %.Naglašava da je bitan faktor i popunjenost hotela – tako je Jadran 
zabilježio u šest mjeseci popunjenost od 26 dana a ostali hoteli od 41 dan. Inače 
naša rivijera bilježi ove godine izvanredne turističke rezultate jer je u prvih šest 
mjeseci zabilježila 14 % više noćenja od lanjske godine. Dragan Magaš naglašava 
da se je zadnjih mjeseci intenzivnije krenulo sa destinacijskim menedžmentom te da 
je potrebno probleme sagledavati zajednički a ne parcijalno. Potrebno je znati koliko 
u kvalitativnom smislu imamo objekata po zvjezdicama i to ne samo za hotele već i 
za privatni smještaj. To je jedan od važnijih podataka koji trebamo i ovdje prezentirati. 
Nadalje naglašava da su neki objekti Jadran d.d. izgubili zvjezdice prije početka 
sezone što ne ide u prilog pozitivnog poslovanja. Moramo znati i istaknuti da je za 
2015. godinu Crikvenica treća destinacija u Hrvatskoj kao destinacija zdravlja. 
Marijana Biondić odgovara da će se odgovori dostaviti u pisanom obliku  i naglašava 
da je povećanje kvalitete objekata izuzetno važno. Nekim je objektima smanjena 
kategorija i to uoči turističke sezone. Radi se o Kačjaku, odnosno Kampu Kačjak koji 
je izgubio oznaku kampa i postao je kampiralište, a Turističko naselje Kačjak izgubilo 
je naziv Turističkog naselja. 

Mato Gavran navodi da se je Jadran d.d. u medijima pohvalio višemilijunskim 
ulaganjima u Hotel Omoriku. Jedan se dio skriva od javnosti a to je da je isto 
ulaganje financirano iz kreditnog zaduženja, a kao osiguranje banci dati su objekti 
hotela Omorika i Ad Turres s čime su se nakon čišćenja od hipoteka isti objekti opet 
založili. Izvori tvrde da je kredit dignut s početkom otplate u 2016. godini što ukoliko 
je točno znači da Uprava posluje na način da zadužuje Jadran d.d., hvali se 
ulaganjima i propušta da dugove riješi netko poslije njih. Sve je ovo podsjetnik na 
„Concordiu“ kada je kapetan dozvolio da se brod nagne, s time da naš kapetan 
ukoliko odluči skočiti ima siguran izron na obale Markova trga. Gradonačelnik 
naglašava da je šokiran. Čitajući naš nepristrani Novi list dobio sam druge 
informacije, pa me je ovo neugodno iznenadilo. Nadalje naglašava da ga se kroz 
medije proziva kako stranački zapošlajva , a ako se negdje stranački zapošljava to je 
Županijska lučka uprava i Jadra d.d. Kada bi nadzorni odbor Jadrana u kojem su 
članovi SDP malo bolje funkcionirao možćda bi bili i bolji rezultati poslovanja. 
Činjenica je da se je hotel Omorika uredio i to kreditima o kojima se šuti a 
interesantno je da će se isti početi otplaćivati u 2016. godini kada već neki krenu 
prema Saboru. Jedva se je rješilo hipoteke zahvaljujući stečajnoj ravnateljici a sada 
se dižu hipoteke na istim objektima. 

Predsjednik Gradskog vijeća ističe da je istekao aktualni sat, a da se je kolega 
Manestar Dino javio sa dva pitanja ispred Kluba vijećnika, pa predlaže da se glasa o 
produljenju aktualnog sata. Za prijedlog predsjednika da se aktualni sat produži za 10 
– 15 minuta glasovalo je 7 vijećnika te je predsjednik utvrdio da prijedlog nije 
prihvaćen i zaključio je aktualni sat. 

  
Nakon aktualnog sata Dubravka Pobor izvršila je prozivku a predsjednik Gradskog 
vijeća utvrdio je da je sjednici nazočno 16 vijećnika, što je pravovaljan broj za 
donošenje odluka i zaključaka. 
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Prije utvrđivanja dnevnog reda predsjednik Kluba vijećnika SDP-PGS-HNS-HSLS 
zatražio je pauzu od 5 minuta. 

 
Nakon pauze nazočnima se je obratio Branko Kleković naglašavajući da se je 

u vođenju sjednice Gradskog vijeća dogodio svojevrsni presedan iako je prijava za 
diskusiju bila u okviru sat vremena, a kolege vijećnici su odlučili ne dati produljenje 
aktualnog sata da bi se kolega Manestar mogao obraniti od niza laži. Očigledno 
nekim ljudima u ovom Gradu nije drago da Jadran d.d. posluje, a vjerojatno bi im bilo 
puno draže da su se neke njihove namjere realizirale, ali su pale u vodu. Iz razloga 
što vas ne zanima što mi mislimo, kao oporbeni vijećnici napustiti ćemo ovu sjednicu 
jer izgleda da ste sami sebi dovoljni – završio je Branko Kleković nakon čega su 
oporbeni vijećnici napustili sjednicu. 

 
Članovi Gradskog vijeća: Dino Manestar, Davorka Vukelić Ljubobratović, Željko 
Skrbin, Damir Lončarić, Darko Pavlić i Branko Kleković napustili su sjednicu. 
 

Kako je oporba napustila sjednicu predsjednik Gradskog vijeća zatražio je 
ponovno prebrojavanje, te je nakon prozivke koju je izvršila Dubravka Pobor utvrdio 
da je na sjednici nazočno 10 vijećnika, što je pravovaljan broj za donošenje odluka i 
zaključaka. 
 
Predsjednik je dao dnevni red na glasovanje te je sa 10 glasova ZA prihvaćen 
slijedeći 
 
 
    D n e v n i     r e d 
 
1. Verifikacija Zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća 
2. Prijedlog odluke o donošenju UPU groblje Crikvenica – Zoričići G3  
3. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi izmjena i dopuna PPUGC 
4.Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu odvodnju  
5. Prijedlog odluke o proglašenju počasnog građanina Grada Crikvenice  
6. Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice  
7. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 2015.- 2017. godinu,  
sa sastavnim dokumentima  

7.1.Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 2015. s 

projekcijama za 2016. i 2017. godinu - Opći i Posebni dio 

7.2. Prijedlog I. izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju proračuna Grada      
Crikvenice za 2015. godinu 
7.3.Prijedlog I. Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2015. sa 
projekcijom za 2016. i 2017. godinu 
7.4.Prijedlog  I. Izmjena i dopuna o Proračuna Grada Crikvenice za 2015. 
godinu  po izvorima financiranja 
7.5. (od 01-09) Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 
2015. po programima sa opisom programa. 
7.6.. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu 
7.7. I.  Izmjene i dopune Program sporta i tehničke kulture za 2015. 
godinu* 

             7.8. I. Izmjena Programa utroška spomeničke rente za 2015. godinu 
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             7.9. I. Izmjene i dopune Programa utroška dijela boravišne pristojbe    
namijenjene poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2015. 
godinu 
 7.10. Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2015. godinu 
 7.11. Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2015. godinu 
8.Prijedlog programa Projekta “Grad Crikvenica- grad prijatelj djece” za razdoblje 
2015. – 2019. godine  
9. Prijedlog izvedbenog Plana programa Grad Crikvenica – grad prijatelj djece” za 
2015. godinu. 
 
 
TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća 
 
Kako vijećnici nisu imali primjedbi sa 
10 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
donijet je slijedeći 
 
Z A K L J U Č A K 
Verificira se Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Crikvenice. 
 

TOČKA 2. Prijedlog odluke o donošenju UPU groblje Crikvenica – 
Zoričići G3  
 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. U raspravi je sudjelovao Igor Posarić. 
 
Vijećnici su sa 
10 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U  
 
o donošenju UPU groblje Crikvenica – Zoričići G3 
(tekst Odluke KLASA: 350-01/14-01/69, UR.BROJ:2107/01-06/02-15-39 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 3. Prijedlog odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi 
izmjena i dopuna PPUGC  
 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. U raspravi je sudjelovao Igor Posarić. 
 
Vijećnici su sa 
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10 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U  
 
o izmjeni i dopuni Odluke o izradi izmjena i dopuna PPUGC  
(tekst Odluke KLASA: 350-01/14-01/70, UR.BROJ:2107/01-06/02-15-19 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 4.Prijedlog odluke o priključenju na komunalne vodne 
građevine za javnu odvodnju  
 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je zamjenik gradonačelnika Veselko 
Mutavgjić. Pročelnica, Stanka Car očitovala se je na podnijete amandmane Kluba 
vijećnika SDP-PGS-HNS-HSLS tako da redni broj amandmana slijedi broj članka 
Prijedloga odluke na koji se odnosi. 
(Amandmani Kluba vijećnika SDP-PGS-HNS-HSLS prileže zapisniku i čine njegov 
sastavni dio). 
Amandmani pod rednim brojem 1.,4.,5.,9.,12.,13. prihvaćeni su, te su postali sastavni 
dio Prijedloga odluke. 
Amandman pod rednim brojem 2. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 2. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 3. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 3. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 6. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 6. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 7. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 7. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 8. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 8. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 10. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 10. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 11. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 11. nije prihvaćen. 
Amandman pod rednim brojem 14. nije prihvaćen od strane predlagača Prijedloga 
odluke, te se je o istom glasovalo. Nakon glasovanja predsjednik Gradskog vijeća 
utvrdio je da amandman pod rednim brojem 14. nije prihvaćen. 
 
U raspravi je sudjelovao Igor Posarić. 
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Nakon rasprave predsjednik Gradskog vijeća dao je Prijedlog odluke na glasovanje 
zajedno sa prihvaćenim amandmanima od strane predlagača koji su postali sastavi 
dio prijedloga odluke. 
Vijećnici su sa 
9 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
1 SUZDRŽANIM glasom 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
 
o priključenju na komunalne vodne građevine za javnu odvodnju  
(tekst Odluke KLASA:363-01/15-01/242, UR.BROJ:2107/01-06/03-15-5 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 

TOČKA 5.Prijedlog odluke o proglašenju počasnog građanina 
Grada Crikvenice  
 
 Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je predsjednik Komisije za dodjelu 
priznanja Zdravko Pernar. 
 
Vijećnici su sa 
9 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
O D L U K U 
 
o proglašenju  LUDEVIT- LUDEK CIBULKE  ZA počasnog građanina Grada 
Crikvenice 
(tekst Odluke KLASA:011-01/15-01/02, UR.BROJ:2107/01-04/01-15-2 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
  

TOČKA 6.Prijedlog odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 
Crikvenice  
 

Obrazloženje po Prijedlogu odluke dao je predsjednik Komisije za dodjelu 
priznanja Zdravko Pernar. 
 
Vijećnici su sa 
10 glasova ZA  
0 glasova PROTIV 
0 SUZDRŽANIH glasova 
prihvatili Prijedlog da se Nagrada Grada Crikvenice za 2015. godinu dodijeli Udruzi 
umirovljenika Grada Crikvenica „Sunce“ i Nagrada za životno djelo pok. Ivančić 
Ivanu- Karlišku. Prihvaćajući narečeni prijedlog vijećnici su donijeli 
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O D L U K U 
o dodjeli javnih priznanja Grada Crikvenice 
(tekst Odluke KLASA:022-01/15-01/17, UR.BROJ:2107/01-01/01-15-8 prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 7. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice 
za 2015.- 2017. godinu,  sa sastavnim dokumentima  

7.1. Prijedlog I. izmjena i dopuna proračuna Grada Crikvenice za 2015. s 

projekcijama za 2016. i 2017. godinu - Opći i Posebni dio 

7.2. Prijedlog I. izmjena i dopuna Odluke o izvršavanju proračuna Grada      
Crikvenice za 2015. godinu 
7.3. Prijedlog I. Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za 2015. sa 
projekcijom za 2016. i 2017. godinu 
7.4. Prijedlog  I. Izmjena i dopuna o Proračuna Grada Crikvenice za 2015. 
godinu  po izvorima financiranja 
7.5. (od 01-09) Prijedlog I. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Crikvenice za 
2015. po programima sa opisom programa. 
7.6.  Izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu 
7.7.  I.  Izmjene i dopune Program sporta i tehničke kulture za 2015. godinu* 

           7.8.  I. Izmjena Programa utroška spomeničke rente za 2015. godinu 
           7.9.  I. Izmjene i dopune Programa utroška dijela boravišne pristojbe    
namijenjene poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2015. 
godinu 
 7.10. Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2015. godinu 
 7.11. Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2015. 
godinu 
 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je gradonačelnik. 
U diskusiji su učestvovali Igor Posarić i zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. 
Predsjednik Gradskog vijeća upoznao je nazočne da je podnijet amandman vijećnika 
Branka Kleković. 
(tekst amandmana vijećnika Branka Klekovića prileži Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio). 
U ime predlagača zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić očitovao se je da 
predlagač ne prihvaća amandman, te se je o amandmanu glasovalo. Nakon 
glasovanja predsjednik Gradskog vijeća utvrdio je da amandman nije prihvaćen. 
Gradonačelnik je podnio amandman. 
(tekst amandmana gradonačelnika prileži Zapisniku i čini njegov sastavni dio). 
Predloženi amandman postao je sastavni dio Prijedloga. 
Predsjednik je na glasovanje dao akte kako slijedi: 
 
1. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
I. izmjene i dopune Proračuna Grada Crikvenice za 2015. s projekcijama za 

2016. i 2017. godinu - Opći i Posebni dio 
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2. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
I. izmjene i dopune Odluke o izvršavanju proračuna Grada  Crikvenice za 2015. 
godinu 
 
3. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
I. izmjene i dopuna Plana razvojnih programa za 2015. sa projekcijom za 2016. i 
2017. godinu 
 
4. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Izmjene Programa javnih potreba u kulturi za 2015. godinu 
 
5. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Izmjene i dopune Program sporta i tehničke kulture za 2015. godinu 
 
6. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
I. Izmjena Programa utroška spomeničke rente za 2015. godinu 
 
7. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
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I. Izmjene i dopune Programa utroška dijela boravišne pristojbe    namijenjene 
poboljšanju boravka turista na području Grada Crikvenice za 2015. godinu 
 
8. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2015. 
godinu 
 
9. Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
Program gradnje  objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2015. godinu 
 
 (tekst dokumenata I. izmjena i dopuna Proračuna KLASA: 400-06/15-01/06 prileži 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 

TOČKA 8.Prijedlog programa Projekta “Grad Crikvenica- grad 
prijatelj djece” za razdoblje 2015. – 2019. godine  
 
Prijedlog programa obrazložila je zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. 
 
Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
 
P R O G R A M 
 
Projekta “Grad Crikvenica- grad prijatelj djece” za razdoblje 2015. – 2019. godine  
(tekst Programa KLASA: 600-01/15-01/11, UR. BROJ:2107/01-04/03-15-5, prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 

TOČKA 9. Prijedlog izvedbenog Plana programa Grad Crikvenica – 
grad prijatelj djece” za 2015. godinu. 
 
Prijedlog izvedbenog Plana obrazložila je zamjenica gradonačelnika Silvia Crnić. 
 
Vijećnici su sa 
    10 glasova ZA  
     0 glasova PROTIV 
     0 SUZDRŽANIH glasova 
     prihvatili Prijedlog i donijeli 
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I Z V E D B E N I    P L A N 
 
programa Grada Crikvenica – grad prijatelj djece” za 2015. godinu. 
(tekst Programa KLASA:022-01/15-01/18 UR. BROJ:2107/01-04/01-15-7prileži 
Zapisniku i čini njegov sastavni dio) 
 
 
Dovršeno u 22,30 sati. 
 
Stručna referentica za pripremu sjednica  Predsjednik Gradskoga vijeća 
             Gradskog vijeća i arhivu   
        Dubravka Pobor    Lovorko Gržac, ing. 


